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Verslag  

 

1. Het verslag van 8 maart 2022 wordt goedgekeurd. 

2. Terugblik op de talrijke activiteiten  die door de deelorganisaties  zijn 

georganiseerd:  

 

Info-avond – 26 april – Sarmilla-project 

 

Voor de organisatoren was het een aangename avond 

Dirk van het project Gambia vatte het als volgt samen: “Dat is ons 

verhaal” 

Heel wat van dergelijke projecten hebben gezamenlijke doelen als:  

- Een beter leven nastreven voor de plaatselijke bevolking 

- Geld inzamelen voor een haalbaar onderwijsproject 

- Gezondheid en welzijn verbeteren 



            Gerd B denkt eraan om het project in een vzw-structuur onder te 

dompelen. De  

            verschillende noord-zuidorganisaties kunnen elkaar hierbij 

ondersteunen. 

 

India – Bolé-Bolé als Wereldwinkel bevestigen dat er op verschillende 

activiteiten toch wel minder aanwezigheid is te bespeuren.  

Wat zijn de redenen?  

- Een groot aanbod van activiteiten 

- Toch wel voorzichtiger omgaan met uitgaven 

- …. 

 

Er wordt gesuggereerd om de plaatselijke basisscholen in te lichten van de 

verschillende lokale projecten in een volgend schooloverleg tussen gemeente 

en alle basisscholen van de gemeente. 

Patrick heeft beloofd om bij het volgende overleg zeker onze folder ter 

beschikking te stellen.  

Onze folder is ondertussen vervolledigd met alle activiteiten.  

 

3– 4 - 5 -  6  

 

Oekraïense vluchtelingen: stand van zaken 

Momenteel verblijven er 43 Oekraïeners in onze gemeente. Hiervan 

wonen er 18 bij gastgezinnen en 23 hebben een onderkomen gevonden 

in één of ander gemeentelijk pand.  

Men telt eveneens 18 kinderen (-18jaar), maar geen niet-begeleide 

minderjarigen. 

Wat betreft de lange termijnvisie.  

Men streeft in de gemeente naar:  

             - meer duurzame huisvesting 

- gegarandeerd en kwalitatief taalonderwijs in het basis als in het 

secundair onderwijs 



             In de bib is er al een project opgezet van taalinburgering. Hierbij zijn 2 

vrijwilligers  

             actief. 

             Het budyproject is ook geactiveerd, maar er zijn steeds vrijwilligers 

welkom. 

             Dirk belooft aan Patrick de naam van een tolk (vrijwilliger) door te 

spelen. 

           

              Er zullen voortaan geen inzamelacties meer georganiseerd worden. Ook 

de financiële 

              acties worden stopgezet. Voor de mensen die in Boortmeerbeek 

wonen, is  

              momenteel alles onder controle. 

 

7. Boortmeerbeek Feest 

     Heeft plaats op 2 oktober  

     Vorig jaar hebben duidelijk gemaakt dat we bij een volgende editie op zoek   

     naar een andere insteek moeten om onze stand aantrekkelijker te maken. 

     Vermits het aantal vluchtelingen in onze gemeente toeneemt, willen we ze  

     betrekken bij dit gebeuren, uiteraard zonder hierbij aan voyeurisme te doen.  

     De vluchtelingen liggen nu éénmaal nauw aan ons hart.  

     Vandaar dat we op zoek gaan naar activiteiten vanuit de vluchtelingen zoals      

     muziek spelen, koken, … 

     We kunnen eveneens mensen vanuit onze projecten hierbij betrekken om    

     het wat ruimer open te trekken: Nepalezen vanuit het Sarmillaproject of 

     vanuit Gambia of India of…. 

     In elk geval hebben we gezamenlijk afsproken om tegen de volgende  

     vergadering op zoek te gaan naar creatieve ideeën om de namiddag van 2  



     oktober zinvol in te vullen. 

 

8. Varia 

     -     Tijdens het Afrikafilmfestival in Haacht was het Gambiaproject  

            nadrukkelijk aanwezig. 

      -      Op 24 november staat nog steeds de info-avond met Rudy Vranckx    

            genoteerd in de kerk van Hever 

  

De volgende Noord-Zuidraad : 21 juni in het gemeentehuis 

 

Dirk Kops 

 

  

 

 

 


